

No. 612. Multilateral

CONVENTION (NO. 29) CONCERNING FORCED OR COMPULSORY LABOUR, AS MODIFIED BY THE FINAL ARTICLES REVISION CONVENTION, 1946. GENEVA, 28 JUNE 1930 [*United Nations, Treaty Series, vol. 39, I-612.*]

RATIFICATION

Timor-Leste

Registration of instrument with the Director-General of the International Labour Office: 16 June 2009

Date of effect: 16 June 2010

Registration with the Secretariat of the United Nations: International Labour Organisation, 16 October 2009

N° 612. Multilatéral

CONVENTION (NO 29) CONCERNANT LE TRAVAIL FORCÉ OU OBLIGATOIRE, TELLE QU'ELLE A ÉTÉ MODIFIÉE PAR LA CONVENTION PORTANT RÉVISION DES ARTICLES FINALS, 1946. GENÈVE, 28 JUIN 1930 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 39, I-612.*]

RATIFICATION

Timor-Leste

Enregistrement de l'instrument auprès du Directeur général du Bureau international du Travail : 16 juin 2009

Date de prise d'effet : 16 juin 2010

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : Organisation internationale du Travail, 16 octobre 2009